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EMBASSY OF THE UNITED STATES OF AMERICA  
PARIS, FRANCE  

 

 

 

MEDICAL APPOINTMENT INFORMATION 

 

 

Prior to visa approval, each applicant for an immigrant visa must undergo a medical 

examination by an approved physician. Visa applicants are responsible for arranging an 

examination by one of the approved physicians before the scheduled visa interview.   

 

The U.S. Embassy in Paris maintains a panel of three approved physicians.  All maintain 

their offices in Paris and are listed below:   

 

Dr. Francis SLATTERY 

10 Avenue d’Eylau 

75116 Paris 

Tél: 01 47 42 02 34  (from outside France: 33 1 47 42 02 34) 

 

Dr. Pierre LEPARC 

22, rue Laugier  -  Escalier B, RdC  gauche 

75017 Paris 

Tel: 01 48 88 04 52       

 

Dr. Anne-Valérie MEYERS 

10 rue Royale  -  Escalier C, 4
ère

 etage 

75008 Paris 

Tél: 01 42 66 47 82  (from outside France: 33 1 42 66 47 82) 

 

An immigrant visa WILL NOT be issued until the U.S. Consul has reviewed the results of 

the medical examination for each applicant.  

 

Applicants must bring their vaccination records to the medical examination.  Any required 

vaccinations or immunizations can normally be obtained from the examining physician.    

 

Each panel physician charges the same fixed fee.  The total fee for adults is  € 160. 
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This fee covers the clinical examination, a chest X-ray and required blood tests.  The fee 

for children under 15 is  € 80.  Children are not required to undergo X-rays or blood tests. 

 

Applicants should discuss methods of payment with the physician at the time they 

schedule their appointment.  It is our understanding that the costs of immigrant medical 

examinations are not paid by the French social security system.   
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EMBASSY OF THE UNITED STATES OF AMERICA  
PARIS, FRANCE  

 

VISITE MEDICALE 

 

Chaque candidat à l'immigration doit se soumettre à une visite médicale chez un 

médecin agréé par le Service d'Immigration américain. Il appartient à chaque demandeur 

d’obtenir un rendez-vous et de passer une visite médicale auprès de l’un des médecins 

agrées, avant la date de l'entretien avec l’officier consulaire. 

 

L’Ambassade des Etats-Unis à Paris réfère les intéressés aux des trois médecins agréés 

suivants : 

 

Dr. Anne-Valérie MEYERS 

10 rue Royale  -  Escalier C, 4
ère

 etage 

75008 Paris 

Tél: 01 42 66 47 82  (si vous appelez de l’étranger : 33 1 42 66 47 82) 

 

Dr. Pierre LEPARC 

22, rue Laugier  -  Escalier B, RdC  gauche 

75017 Paris 

Tel: 01 48 88 04 52       

  

Dr. Francis SLATTERY 

10 Avenue d’Eylau 

75116 Paris 

Tél: 01 47 42 02 34  (from outside France: 33 1 47 42 02 34) 

 

Le visa d'immigration ne peut être délivré avant la réception et l’examen du dossier 

médical de chaque demandeur par un officier consulaire. 

 

Le jour de l’examen médical, les candidats devront présenter leur carnet de santé avec 

vaccinations à jour . Les vaccins ou immunisations obligatoires peuvent, en principe, être 

faits par le médecin. 

 

Les honoraires sont identiques pour chacun des médecins agréés : 

- pour un adulte, le montant des honoraires est de  € 160 et comprend l'examen 

clinique, les tests sanguins et une radiographie pulmonaire. 
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- pour tout enfant âgé de moins de 15 ans, les honoraires s'élèvent à  € 80.  Aucun test 

sanguin ou radiographie pulmonaire n'est requis. 

 

Les demandeurs doivent se renseigner, au moment où le rendez-vous est fixé, sur les 

conditions de paiement acceptées par le médecin.  Le coût des examens pratiqués pour 

l’obtention du visa d’immigrant n’est pas remboursé par la Sécurité Sociale française. 
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